
ZAPISNIK 

s 8. radne sjednice Vijeća Mjesnog odbora Sveti Juraj održane u petak, 5. svibnja 2023. u 19.00 sati.  

 

Na sjednici su bili prisutni sljedeći članovi vijeća: Maja Glavaš, Marina Tomljanović, Hrvoje Bezjak, 

Goran Ažić, Katarina Međeral, Ante Turina i Gordana Samaržija. Na sjednici su uz članove MO 

prisustvovali: direktorica Gradskog komunalnog društva Snježa Tomljanović, predsjednik Gradskog 

vijeća Grada Senja Željko Tomljanović, zamjenik Predsjednika Gradskog vijeća Grada Senja Vice 

Nekić te gradonačelnik Grada Senja Jurica Tomljanović.  

Predsjednica MO -a otvorila je 8. radnu sjednicu Vijeća Mjesnog odbora Sveti Juraj te predložila 

dnevni red:  

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 7. radne sjednice MO Sveti Juraj 

2. Kupalište „Banja“  

3. Pitanje prilaza kućama i prometovanja u ulici Kotlina 

4. Komunalni problemi 

5. Razno 

 

1. Usvajanje zapisnika s 5. radne sjednice MO Sveti Juraj 

 Zapisnik sa 7. radne sjednice MO Sveti Juraj je jednoglasno prihvaćen. 

2. Kupalište „Banja“ 

Predsjednica je pročitala zahtjeve Mjesnog odbora vezane uz spomenuto kupalište i njegovu obnovu. 

U prilogu uz zapisnik se nalaze zahtjevi Mjesnog odbora. Gradonačelnik je nakon pročitanih zahtjeva 

predložio da Mjesni odbor donese odluku u kojem će smjeru ići obnova Banje. Istaknuo je kako 

pomorsko dobro još nije utvrđeno te ukazao na primjere uređenja kupališta u Jablancu i Karlobagu. 

Gradonačelnik je zatražio od Mjesnog odbora da se u roku tjedan dana očituje na koji način želi 

urediti Banju odnosno da donese odluku hoće li se krenuti u rekonstrukciju sa zadržavanjem svih 

kabina ili sa zadržavanjem samo određenog broja kabina i proširenjem sunčališta, kako bi se na 

temelju toga očitovanja krenulo i u izradu projekta. Gradonačelnik je isto tako istaknuo da je već 

pokrenuto ishodovanje dozvola za izradu prijelaza na otočić Lisac te izradu šetnica na njemu.  

 

3. Pitanje prilaza kućama i prometovanja u ulici Kotlina 

Predsjednica je pokazala prisutnima dopis koji je stigao na adresu Mjesnog odbora. Riječ je o zahtjevu 

gosp. Željka Zoričića za rješavanjem pitanja prilaza kućama u ulici Kotlina. Iz dopisa gosp. Zoričića MO 

je saznao za možebitno postavljanje rampe na kraju ulice Kotlina. Postavljanjem rampe bi mještanima 

koji žive u drugom redu kuća u navedenoj ulici bio onemogućen prilaz. Predsjednica je upitala 

gradonačelnika kakvo se rješenje nudi za te mještane. Gradonačelnik je odgovorio da će rampom biti 

zatvoren prostor Hrvatskih šuma, ali da će ta rampa biti povučena iza njihove pristupne ceste te da će 

tako postavljena omogućavati tim mještanima slobodan prilaz kućama.  Hrvoje Bezjak je postavio 

pitanje hoće li ulica Kotlina postavljanjem rampe postati slijepa ulica. Gradonačelnik je odgovorio 



kako je ta ulica već slijepa ulica jer se iza nje nalazi zemljište u privatnom vlasništvu. Istaknuto je kako 

će na kraju ulice biti svojevrsno okretalište.  

 

4. Komunalni problemi 

 

a) Problem odlaganja automobila ispod groblja 

Predsjednica je izjavila kako na jednom dijelu prostora ispod groblja nije omogućeno parkiranje jer su 

se tamo počeli odlagati stari automobili. Gradonačelnik je odgovorio kako će komunalni redar 

odraditi svoj dio posla po tome pitanju te istaknuo kako je jedan dio tog prostora u privatnome 

vlasništvu, a nakon rješavanja svih imovinsko-pravnih odnosa parking će na tome prostoru se 

naplaćivati. Isto tako, gradonačelnik je istaknuo kako će se od 1. lipnja krenuti u naplatu parkinga na 

Rivi. 

b) Neispravna vrata na mrtvačnici, dotrajala kolica za prijevoz lijesova 

Predsjednica je iznijela kako ju je više mještana obavijestilo o navedenom problemu s mrtvačnicom i 

kolicima koja su u raspadajućem stanju. Direktorica GKD-a odgovorila je kako su nova kolica 

dostavljena toga dana te kako će provjeriti ispravnost vrata na mrtvačnici.  

c) Košnja  

Direktorica GKD-a izjavila je kako „Zeleni“  imaju plan košenja te kako će centar i naselja u nekom 

doglednom roku biti pokošeni.  

d) Javna rasvjeta 

Na „Rogićevim škalama“ je potrebno promijeniti lampu. Gđa Suzana Babić kontaktirala je MO kako bi 

ukazala na nepostojanje rasvjete u Babić Dolcu. Gđa tvrdi da je tamo bila postavljena solarna rasvjeta 

koja više ne radi.  Gradonačelnik je istaknuo kako je financijski vrlo zahtjevno ići pojedinačno u 

popravak i zamjenu rasvjetnih tijela te kako će nakon nekoliko prijavljenih kvarova biti omogućen 

izlazak na teren i zamjena rasvjetnih tijela.  

e) Sanacija ceste u ulici Otinja  

Predsjednica je izjavila kako ju je kontaktirao gosp. Gajski koji ima kuću u naselju Otinja i za jedan dio 

prilazne ceste koja je javna površina je potrebno sanirati jer je u lošem stanju. Gradonačelnik je 

odgovorio kako će službe provjeriti u kakvom je stanju pristupna cesta i što se može učiniti po tom 

pitanju. 

f) Onečišćenost oko beach bara u Lukovu 

Udruga Grmac kontaktirala je MO zbog problema onečišćenosti oko beach bara u Lukovu. Tvrde da je 

dio oko beach bara dom raznim glodavcima i da posjetitelji vrše nuždu na tome mjestu. Mještane 

zanima budućnost objekta. Gradonačelnik je odgovorio kako informacije vezane uz navedeni problem 

mora provjeriti kako bi odgovorio na ovo pitanje.  

g) Javna šterna u mjestu Biluća 

Gosp. Branko Gržeta kontaktirao je MO zbog pucanja javne šterne u mjestu Biluća. Gosp. Gržeta tvrdi 

kako šterna ne prima vodu u svom punom kapacitetu, a njome se snabdijevaju stanovnici Biluće.  

 



 

h) Problem odnošenja smeća iz kontejnera na magistrali iznad „Rogićevih škala“ 

Tijekom vjetrovitog vremena smeće se iz „baje“ na magistrali odnosi po stepenicama, tzv. „Rogićevim 

škalama“. Direktorica GKD-a je objasnila nov način odlaganja otpada, istaknula kako će mještani 

Svetog Jurja dobiti polupodzemne spremnike za odlaganje otpada. Isto tako istaknula je kako će svi 

mještani koji nemaju mogućnost odlaganja u kante moći odlagati otpad na dvjema lokacijama uz 

korištenje ključeva te kako jednom godišnje mještani mogu zatražiti kontejner za odlaganje 

glomaznog otpada besplatno.  

  

5. Razno 

a) Pješački prijelazi u mjestu 

Članovi MO-a opet su ukazali na potrebu izrade pješačkih prijelaza na potezu od Banje do vidikovca 

na Otinji te istaknuli potrebu za pojačanom signalizacijom kroz mjesto. Na razgovoru s Hrvatskim 

cestama gradonačelnik će pokušati iznaći rješenje ovog problema.  

b) Kanalizacija  

Gđa Gordana Samaržija pitala je u kojoj je fazi izrada kanalizacije u Svetom Jurju. Direktorica GKD-a 

istaknula je kako se čeka rješenje Ministarstva te da će tada biti stvoreni svi preduvjeti da se ishoduju 

potrebne dozvole.  

c) Zahtjev za popravkom i deratizacijom dječjeg igrališta 

Dječje igralište je potrebno deratizirati zbog velikog broja žohara, ali i postaviti nova vrata na jednu 

stranu igrališta.  

d) Postavljanje nove ograde na stepeništu u ulici Kotlina 

Članovi su još jednom ukazali na potrebu da se saniraju dotrajali i opasni rukohvati na stepeništu koje 

spaja donju i gornju ulicu u Kotlini.  

 

Sjednica je završila u 20.30.  

ZAPISNIK SASTAVILA:  

Marina Tomljanović 

 

PREDSJEDNICA MJESNOG ODBORA SVETI JURAJ 

Maja Glavaš 

 

 

 

 



Prilog 

Gradsko kupalište Banja u Svetom Jurju 

 

    S obzirom u kakvom je stanju gradsko kupalište Banja u Svetom Jurju, naše mišljenje, kao 

savjetodavnog tijela Grada Senja, je isto kao i na sastanku koji smo održali 04.10.2022. na III. radnoj 

sjednici Mjesnog odbora Sveti Juraj uz nazočnost Gradonačelnika i njegovih suradnika. 

Tada smo usuglasili da će se za turističku sezonu 2023 poduzeti hitne mjere, potrebni radovi da se 

zadovolje minimalni uvjeti sigurnosti korisnika, građana Svetog Jurja i njihovih gostiju, posjetitelja te 

da će se organizirati redovno čišćenje u suradnji sa Komunalcem Senj. Na sjednici smo saznali da je u 

postupku utvrđivanje granica pomorskog dobra od nadležnih državnih tijela što je preduvjet da Grad 

Senj krene u ozbiljniji projekt uređenja cijelog prostora od Mula do plaže Dražica zajedno sa parkom 

do ceste, ulice koja povezuje centar mjesta u D8. 

Nastavno na zaključke te sjednice i nedavnim pregledom predmetnog objekta od strane 

Predsjednice MO Sveti Juraj i Vijećnika Odbora, naše mišljenje je slijedeće: 

S obzirom da je sezona pred vratima i nemamo puno vremena potrebno je  sljedeće: 

1. Izbetonirati rupu u betonskom podestu koji spaja pješčanu plažu Dražica i Betonski dio 

kupališta 

2. Pokrpati velike rupe u zidovima na sunčalištu, krugu da se spriječi daljnje odpadnje i rušenje 

komada kamenja i betona iz zidova. 

3. Zamijeniti trampulin, dasku za skakanje ili je očistiti od čavala koji su držali tepihe koji su služili 

kao protuklizna površina jer sada tepiha nema a zahrđali čavli prijete stopalima kupača, te 

postaviti novu protukliznu površinu. 

4. Na ulazu sa ulice u park potrebno je ukloniti betonsku stepenicu, prag, koji priječi prolaz 

osobama sa invaliditetom i smanjene pokretljivosti. 

5. Od 20tak kabina koje služe za presvlačenje samo tri imaju vrata, dvije drvena i jedna metalna. 

Potrebno je još postaviti barem jednostavna drvena na dvije, tri kabine. 

6. Na jednom zahodu nedostaju vrata, potrebno ih je postaviti 

7. U moru postaviti plutajuću zaštitnu ogradu da se označi siguran prostor za plivače 

8. Postaviti nekoliko znakova ( zabrana kupanja kućnih ljubimaca, zabrana bacanja smeće i sl.) koji 

bi skrenuli pažnju na komunalni red 

9. Sanirati vododerinu iz Kolana koja se pojavljuje između pješčanog dijela na Mulu i početka 

Banje 

10. Postaviti nekoliko klupa za sjedenje u gornjem dijelu zajedno sa koševima za smeće 

 

  Također smo mišljenja da je potrebno pronaći sveobuhvatno i cjelovito rješenje, koje bi bilo 

dugoročno od koristi kako mještanima, Gradu i korisnicima, u suradnji sa strukom s obzirom da 

kupalište ima dugu povijest i jednim dijelom predstavlja našu baštinu. U potrazi za rješenjem 

potrebno je uključiti od arhitekata, građevinara, turističkih stručnjaka i građane Svetog Jurja kroz 

javnu raspravu, te vidjeti kako su se obnovili, rekonstruirali slični objekti na našoj obali i kako se s 

njima upravlja.  Nakon dugogodišnjeg zanemarivanja i loše prakse upravljanja kupalištem i parkom, 

mi ne možemo dati jednostavan odgovor na postavljeno Vaše pitanje tko bi trebao upravljati s 

njim. 


